
Zápisnica zo zasadnutia OZ v Gemerskej Hôrke  Strana 1/9 

Z Á P I S N I C A  

z 26. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Hôrke, 

konaného dňa 10.3.2025 v zasadačke  Obecného úradu v Gemerskej Hôrke 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (viď. príloha) 

Starosta obce:  Gejza Milko  

Poslanci : PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Gejza Milko, Ing. Peter 

Gubala, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Neprítomní:   

Ďalší prítomní: Margita Kisfaludiová 

Zapisovateľka: Ing. Eleonóra Iván 

Hostia:  Mgr. Kristína Nagyová  

 

Návrh programu: 

1. Otvorenie programu 

a) Určenie zapisovateľa 

b) Určenie overovateľov zápisnice 

c) Schválenie programu zasadnutia 

2. Správa hlavného kontrolóra o výsledkoch kontroly prevodov nehnuteľného majetku obce, 

ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 20 000 €, za rok 2024 – odpoveď 

3. Správa hlavného kontrolóra o výsledku kontroly vykonaných prácach na základe dohôd za 

rozpočtový rok 2024 – prepracovaná verzia 

4. Pozemkové úpravy – Nariadenie konania o začatí pozemkových úprav v katastrálnom území 

Gemerská Hôrka 

5. Prerokovanie otázky zrušenia spoločného obecného úradu v Plešivci a vstúpenia obce do 

spoločného obecného úradu so sídlom v obci Štítnik s elokovaným pracoviskom v Plešivci 

6. Informácia starostu obce o prebiehajúcich a pripravovaných projektoch  

7. Rôzne – slovo pre verejnosť, interpelácie, dopyty 

8. Záver 
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K bodu 1: Otvorenie 

Zasadnutie otvoril starosta obce Gejza Milko, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Starosta 

obce skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 6 a zasadnutie OZ je uznášaniaschopné. 

K bodu a) Určenie zapisovateľa 

Starosta určil za zapisovateľa zápisnice pani Ing. Eleonóra Iván, zamestnankyňu Obecného úradu. 

Pani Ing. Eleonóra Iván poznamenáva, že zasadnutie bude nahrávané diktafónom, pre účely spísania 

zápisnice. 

K bodu b) Určenie overovateľov zápisnice 

Starosta obce za overovateľov zápisnice navrhol Ing. Petra Gubalu, Róberta Vajdu. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  6 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala,  

Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  1 Gejza Milko 

 

OZ za overovateľov zápisnice určilo Ing. Petra Gubalu a Róberta Vajdu. 

K bodu c) Schválenie programu zasadnutia 

Pán starosta predniesol návrh programu zasadnutia, ktorý bol poslancom rozposlaný v pozvánke na 
zasadnutie OZ a bol taktiež zverejnený na úradnej tabuli obce, ako aj na webovom sídle obce 3 dni 
pred zasadnutím OZ. 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal žiadne pripomienky, starosta dal o návrhu programu 
zasadnutia hlasovať. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  6 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala,  

Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  1 Gejza Milko 

Starosta na základe výsledku hlasovania skonštatoval, že program bol schválený. 
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K bodu 2: Správa hlavného kontrolóra o výsledkoch kontroly prevodov nehnuteľného majetku 
obce, ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 20 000 €, za rok 2024 – odpoveď 

Pani Margita Kisfaludiová opätovne predkladá správu z kontroly prevodov nehnuteľného majetku 
obce Gemerská Hôrka, nakoľko na minulom zasadnutí OZ bola táto správa zamietnutá a to vzhľadom 
na skutočnosť, že obec obstarala nehnuteľný majetok v sume 55 000 €. Pani kontrolórka konštatuje, 
že v zmysle § 9a zákona o majetku obcí prevody vlastníctva majetku obce sa musia vykonať: 

a) na základe obchodnej verejnej súťaže 
b) dobrovoľnou dražbou 
c) priamym predajom najmenej za cenu vo výške všeobecnej hodnoty majetku stanovenej 

podľa osobitného predpisu 

Kontrolórka avizuje, že obec v roku 2024 nerealizovala prevod vlastníctva nehnuteľného majetku ani 
jedným z týchto troch spôsobov a ani formou predaja žiadateľovi z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa, teda postupom podľa §9a ods. 8 písm. e) zákona o majetku obcí, ktorého všeobecná 
hodnota, by prevýšila 20 000 €, takže predložená správa bola správna. 

Kontrolórka pripomína, že správa musí byť uverejnená aj na web stránke obce po dobu 30 dní. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus na základe vyššie spomenutých odporúča OZ, zrušiť uznesenie č.9/25-
2025 v zmysle ktorého obecné zastupiteľstvo nesúhlasí s výsledkom kontroly prevodov nehnuteľného 
majetku obce, ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 20 000 €, za rok 2024. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, pán starosta dáva o hlasovať o prijatí uznesenia nasledovne: 

- Konštatuje že hlavná kontrolórka obce, Margita Kisfaludiová dňa 26.02.2025 predložila 
obecnému zastupiteľstvu materiál s názvom „Správa z kontroly prevodov nehnuteľného 
majetku podľa § 18f ods. 1 písm. i) zákona o obecnom zriadení“. Ide o doplnenú verziu 
obdobnej správy zo dňa 17.01.2025, v ktorej hlavná kontrolórka, reagujúc na uznesenie 
obecného zastupiteľstva č. 9/25-2025 zo dňa 10.02.2025, vysvetľuje, že predmetom danej 
správy a kontroly boli prevody (predaja) nehnuteľného majetku obce, ktorého všeobecná 
hodnota majetku prevýšila 20 000 €, čím kúpa, obstaranie či nadobudnutie majetku nie sú.  

- Zrušuje uznesenie č. 9/25-2025, v zmysle ktorého obecné zastupiteľstvo nesúhlasí s 
výsledkom kontroly uvedeného v bode A. tohto uznesenia, a to z dôvodu uvedeného 
v citovanej správe hlavnej kontrolórky dňa 26.02.2025. 

- Berie na vedomie výsledok kontroly vykonanej hlavnou kontrolórkou vo veci uvedenej v bode 
A. tohto uznesenia, v tomto znení: „V roku 2024 nebol vykonaný ani jeden prevod vlastníctva 
nehnuteľného majetku, ktorý by prevyšoval hodnotu 20 000,00 eur“. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  7 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala, 
Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  

Starosta skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

K bodu 3: Správa hlavného kontrolóra o výsledku kontroly vykonaných prácach na základe dohôd 
za rozpočtový rok 2024 – prepracovaná verzia 

Kontrolórka predkladá prepracovanú správu o výsledku kontroly vykonaných prácach na základe 
dohôd za rok 2024. Správa bola prepracovaná z dôvodu absencie niektorých dohôd. Kontrolórka 
dodáva, že podľa zástupcu starostu ani táto správa nezodpovedá očakávaniam, pretože neuvádza 
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mená zamestnancov, s ktorými dohody boli uzavreté. Podľa kontrolórky správa nemôže obsahovať 
mená zamestnancov z dôvodu ochrany osobných údajov. Vysvetľuje, že zákon umožňuje mať 
uzatvorený trvalý pracovný pomer a dohodu o vykonaní práce. Podľa zákonníka práce zamestnanec 
na základe dohody o vykonaní práce môže mať za rok odpracovaných najviac 350 hodín. Táto 
podmienka bola dodržaná. 

Kontrolórka konštatuje, že cieľom kontroly bolo: 
- Kontrola dodržiavania právnych predpisov 
- Overenie zákonnosti a správnosti spôsobu uzatvárania dohôd 
- Zistenie celkovej výšky vynaložených finančných prostriedkov v roku 2024 

Podľa kontrolórky kontrolou neboli zistené závažné nedostatky. Za celý rok 2024 celkové náklady 
obce sú za hrubú mzdu vo výške 19 245,71 €, z čoho vyplýva, že celková cena práce bola vo výške 
26 347,37 €. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus namieta, že v správe nie je žiadna zmienka o výsledku kontroly 
dodržiavania právnych predpisov, ani o výsledku overenia zákonnosti a správnosti spôsobu 
uzatvárania dohôd. Navyše v správe nie je konkretizované, či v danom prípade išlo o dohodu 
o vykonaní práce, dohodu o pracovnej činnosti alebo dohodu o brigádnickej práci študentov, ani 
rozsah práce alebo pracovnej činnosti. Tieto kontroly hlavná kontrolórka zrejme nevykonala. 

Pán Marek Szabó Dózsa poznamenáva, že jeho zaujíma to, či je možné vyplatiť zamestnancovi obce 
ročne sumu 8 750 € za prácu vykonávanú na dohodu, pričom zamestnanec obce túto prácu vykonáva 
počas pracovnej doby dohodnutej vo svojej základnej pracovnej zmluve. Podľa kontrolórky možné to 
je, zákon limituje len počet odpracovaných hodín za rok, čo je 350 hod. Podľa Mareka Szabó Dózsu 
najideálnejšie by bolo to, keby predmetná práca na obecnej splaškovej kanalizácii bola obci 
vyfakturovaná. 

Poslanci taktiež žiadajú o kontrolu a denný zápis počtu najazdených kilometrov na obecnom 
motorovom vozidle.  

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, pán starosta dáva o hlasovať o prijatí uznesenia nasledovne: 

Obecné zastupiteľstvo konštatuje    

1) Hlavná kontrolórka obce, Margita Kisfaludiová predložila obecnému zastupiteľstvu „Správu 
o výsledku kontroly“, vyhotovenú dňa 27.01.2025, podľa ktorej predmetom kontroly bola 
„kontrola finančných prostriedkov, ktoré boli vyplatené za vykonané služby za dohody v roku 
2024, pričom „kontrola bola zameraná na dohody o vykonaní práce a na dohody na vykonané 
činnosti“. Podľa správy „Kontrolou neboli zistené závažné nedostatky“. 

2) Správu hlavnej kontrolórky zo dňa 27.01.2025 obecné zastupiteľstvo prerokovalo na zasadnutí 
konanom dňa 10.02.2025, na ktorom prijalo uznesenie č. 10/25-2025 zo dňa 10.02.2025, 
v zmysle ktorého obecné zastupiteľstvo nesúhlasí s výsledkom predmetnej kontroly, preto žiada 
hlavnú kontrolórku kompletizovať kontrolu dohôd uzavretých obcou v r. 2024 a správu o 
výsledku kontroly predložiť obecnému zastupiteľstvu na najbližšom zasadnutí. 

3) Hlavná kontrolórka obce, v zmysle citovaného uznesenia č. 10/25-2025 zo dňa 10.02.2025, 
predmetnú „Správu o výsledku kontroly“ doplnila, a jej prepracovanú verziu zo dňa 26.02.2025 
doručila obci. V tejto správe hlavná kontrolórka okrem iných uvádza nasledovné: „Kontrolou 
neboli zistené závažné nedostatky“, ako aj toto: „Za celý rok 2024 celkové náklady obce sú za 
hrubú mzdu vo výške 19 245,71 € z čoho vyplýva, že celková cena práce bolo vo výške 
26 347,37 €.“  

- nesúhlasí s výsledkom kontroly dohôd uzavretých obcou v roku 2024, vykonanou hlavnou 
kontrolórkou, Margitou Kisfaludiovou, z dôvodu neúplnosti vykonanej kontroly z hľadiska 
naplnenia jej cieľov tak, ako je to zadefinované v správe zo dňa 26.02.2025. 
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- žiada hlavnú kontrolórku, Margitu Kisfaludiovú vykonať kompletnú kontrolu dohôd uzavretých 
obcou v r. 2024 v zmysle bodu B. tohto uznesenia, a správu o výsledku kontroly predložiť 
obecnému zastupiteľstvu na najbližšom zasadnutí. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  5 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko, 
Marek Szabó Dózsa  

Proti:  0   
Zdržal sa:  2 Peter Iván, Róbert Vajda 

Starosta skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

K bodu 4: Pozemkové úpravy – Nariadenie konania o začatí pozemkových úprav v katastrálnom 
území Gemerská Hôrka 

Pán starosta informuje poslancov OZ, že Okresný úrad Rožňava nariadil konanie o začatí 
pozemkových úprav v katastrálnom území Gemerská Hôrka. Dôvodom na vykonanie pozemkových 
úprav je potreba usporiadania vlastníckych a užívacích pomerov a odstránenie prekážok ich výkonu 
vyvolaných historickým vývojom pre účinnosťou zákona o pozemkových úpravách. Predpokladaná 
doba trvania pozemkových úprav je cca 5 rokov. Náklady na celý projekt a všetky úkony s tým 
spojené sú plne hradené zo štátneho rozpočtu.  

PhDr. Alexander Ambrus dodáva, že cieľom je scelenie pozemkov (prechod E parciel na C parcely), 
oddelenie vlastníctva známych a neznámych vlastníkov. Naznačuje, že na účely prípravného konania 
sa zriadi prípravný výbor, ktorý bude spolupracovať s okresným úradom najmä pri určovaní obvodu 
pozemkových úprav, zisťovaní záujmu vlastníkov a vypracovaní návrhu stanov združenia 
pozemkových úprav. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, pán starosta dáva hlasovať o prijatí uznesenia: 

-berie na vedomie informáciu starostu obce týkajúcu sa pozemkových úprav v katastrálnom území 
Gemerská Hôrka:  

1) Okresný úrad Rožňava, pozemkový a lesný odbor ako príslušný správny orgán podľa § 5 ods. 4 
zákona č. 330/1991 Zb, o pozemkových úpravách, usporiadaní pozemkového vlastníctva, 
pozemkových úradoch, pozemkovom fonde a o pozemkových spoločenstvách v znení neskorších 
predpisov podľa § 7 ods. 2 zákona nariadil pod č. OU- RV-PLO 1-2025/002081-003 zo dňa 11.02.2025 
konanie o začatí pozemkových úprav v katastrálnom území Gemerská Hôrka.  

2) Dôvodom na vykonanie pozemkových úprav je potreba usporiadania vlastníckych a užívacích 
pomerov a odstránenie prekážok ich výkonu vyvolaných historickým vývojom pred účinnosťou 
zákona o pozemkových úpravách.  

3) Predpokladaná doba trvania pozemkových úprav je cca 5 rokov. Náklady na celý projekt a všetky 
úkony s tým spojené sú plne hradené zo štátneho rozpočtu. Okresný úrad vedie konanie o 
pozemkových úpravách podľa ustanovení zákona, vydáva rozhodnutia, rokuje s účastníkmi konania v 
konkrétnych etapách pozemkových úprav. 

- berie na vedomie vyhlásenie na úradnej tabuli obce a zverejnenie na webovom sídle obce doteraz 
doručených dokumentov súvisiacich v bode A. uvedeného nariadenia. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  7 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala, 
Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  

Starosta skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 5: Prerokovanie otázky zrušenia spoločného obecného úradu v Plešivci a vstúpenia obce do 
spoločného obecného úradu so sídlom v obci Štítnik s elokovaným pracoviskom v Plešivci 

Pán starosta vysvetľuje poslancom, že pravdepodobne dôjde k zrušeniu spoločného obecného úradu 
v Plešivci z dôvodu odchodu zamestnanca v apríly do dôchodku. Jedna z možností je vstúpenie obce 
do spoločného obecného úradu so sídlom v obci Štítnik s elokovaným pracoviskom v Plešivci. 

PhDr. Alexander Ambrus pripomienkuje, že podľa nového stavebného zákona stavebný úrad musi 
mať dvoch zamestnancov. Dodáva, že návrh zmluvy o zriadení spoločného úradu v obci Štítnik zatiaľ 
nebol doručený našej obci. Pán Marek Szabó Dózsa sa pýta, či má obec aj inú možnosť. Podľa PhDr. 
Alexandra Ambrusa aj obec Gemerská Hôrka môže zriadiť spoločný obecný úrad, pokiaľ nájde 
vhodného zamestnanca. 

Pán Mgr. Dávid Balázs dodáva, že v dohode o ukončení zmluvy o zriadení spoločného obecného 
úradu v Plešivci je uvedený dátum ukončenia zmluvy k 31.3.2025. Taktiež v tejto dohode je uvedené, 
že i keď nebude schválená poslancami OZ, nemá táto skutočnosť vplyv na platnosť tejto dohody. 
Vyjadruje obavu z toho, že ak obec Gemerská Hôrka nevstúpi do spoločného obecného úradu v obci 
Štítnik, zostane bez stavebného úradu. 

Pán Róbert Vajda navrhuje zriadenie spoločného obecného úradu v Tornali. Poslanci ale vyzdvihujú 
fakt, že Tornaľa spadá pod iný kraj. 

Podľa PhDr. Alexandra Ambrusa najideálnejším riešením, je vstúpiť do spoločného obecného úradu 
v Štítniku s elokovaným pracoviskom v Plešivci. Pán Marek Szabó Dózsa konštatuje, že musíme 
počkať na predloženie zmluvy a následne prerokovať OZ. 

 Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, pán starosta dáva hlasovať o prijatí uznesenia: 

- berie na vedomie    
1) informáciu starostu obce o potrebe prijatia opatrení týkajúcich sa spoločného obecného 

úradu zriadeného na úseku preneseného výkonu štátnej správy v oblastiach stavebného 
konania, pozemných komunikácií, na úseku ochrany prírody a krajiny, ochrany ovzdušia;  

2) návrh Dohody o ukončení Zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu v Plešivci zo dňa 
31.12.2020 písomnou dohodou všetkých zúčastnených strán k 31.03 2025;  

3) návrh na vstúpenie obce do spoločného obecného úradu so sídlom v obci Štítnik počnúc od 
01.04.2025 s elokovaným pracoviskom v Plešivci.  

- žiada  starostu obce zabezpečiť doručenie návrhu Zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu 
so sídlom v obci Štítnik, s elokovaným pracoviskom v Plešivci, na úseku preneseného výkonu 
štátnej správy v oblastiach: stavebný poriadok, miestne a účelové komunikácie, starostlivosť 
o životné prostredie, a predložiť tento návrh obecnému zastupiteľstvu prerokovanie.  

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  7 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala, 
Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  

Starosta skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

K bodu 6: Informácia starostu obce o prebiehajúcich a pripravovaných projektoch  

a) Rekonštrukcia a modernizácia miest. komunikácií  
Prebieha verejné obstarávanie na zhotoviteľa stavby 

b) Obecná čistička odpadových vôd  
Prebieha verejné obstarávanie na zhotoviteľa projektovej dokumentácie 
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c) Nájomný bytový dom na Červenom kopci  
Spustené verejné obstarávanie na zhotoviteľa projektovej dokumentácie 

d) Zberný dvor 
Zatiaľ, nie je uzatvorená zmluva, nakoľko z dôvodu veľkého počtu žiadostí o NFP a súbežne 
výkonu administratívnej kontroly žiadosti je predlžená lehota 

e) Chodník 
Žiadosť je podaná, bolo územné konanie, teraz prebieha stavebné konanie formou verejnej 
vyhlášky 

f) 16. byt. Jednotka 
Bola podaná žiadosť o NFP 

g) Výzva na predkladanie žiadosti 2/2025 – Park hrdinov (Rekonštrukcia a úprava 
priestranstva) 
Pán starosta informuje OZ, že do výzvy je možné sa zapojiť do 31.3.2025.  Spoluúčasť obce je 
5 %. Cieľom výzvy je podpora aktivít zameraných na financovanie individuálnych potrieb obcí 
a miest s dôrazom na rekonštrukciu a modernizáciu majetku obce. Pán starosta navrhuje 
opravu múru v Parku hrdinov a vybudovanie reťazového zábradlia. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, pán starosta dáva hlasovať o prijatí uznesenia: 

- berie na vedomie informáciu starostu obce o prebiehajúcich a pripravovaných projektoch: 
rekonštrukcia a modernizácia miestnych komunikácií, výstavba chodníkov, bytový dom 16 BJ., 
bytový dom na Červenom kopci, zberný dvor, výstavba novej ČOV. 

- berie na vedomie informáciu starostu obce o výzve Ministerstva financií Slovenskej republiky, 
vyhlásenej 15.12.2025 ako výzva 2/2025 na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie na 
individuálne potreby obcí, s týmito charakteristikami: minimálna výška dotácie 3 000 eur, 
minimálna výška dotácie 15 000, spoluúčasť obce 5% ; lehota na predkladanie žiadostí do 
31.03.2025. 

- schvaľuje projektový zámer Rekonštrukcia a úprava priestranstva Parku hrdinov v obci Gemerská 
Hôrka, ktorý poslanci obecného zastupiteľstva obdržali na tomto zasadnutí, a zároveň 
schvaľuje predloženie tohto projektového zámeru v rámci v bode B. uvedenej výzvy 2/2025 
Ministerstva financií Slovenskej republiky, za účelom poskytnutia dotácie potrebnej na jeho 
realizáciu. 

- žiada starostu obce finalizovať projektový zámer obce podľa bodu C. tohto uznesenia a podať 
žiadosť o poskytnutie dotácie na realizáciu projektu v rámci výzvy uvedenej v bode B. tohto 
uznesenia. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  7 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala, 
Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  

Starosta skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

K bodu 7: Rôzne – slovo pre verejnosť, interpelácie, dopyty 

a) Žiadosť Mgr. Kristíny Nagyovej 
V žiadosti žiada o znovu prerokovanie uznesenia o preložení školskej kuchyne z maďarskej 
školy do slovenskej školy. Naznačuje, že súčasná kuchyňa je plne funkčná, potrebuje iba 
zväčšenie priestoru, ktorý je v budove ZŠ s VJM k dispozícií. Podľa jej názoru, celá kuchyňa by 
sa mohla zväčšiť tak, že sa odstráni stena oddeľujúca kuchyňu od jedálne a jedáleň sa 
premiestni do ŠKD. Premiestnenie kuchyne do ZŠS je určite finančne náročnejšie. Pripomína, 
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že v minulosti už boli takéto plány, ale narazili na problém s odvádzaním vody a taktiež na 
problém s nadmerným elektrickým zaťažením budovy, ktorá nie je na to prispôsobená. 
Dodáva, že preloženie školskej kuchyne do ZŠS bolo odsúhlasené bez vedomia 
zainteresovaných osôb, bez možnosti vyjadrenia sa k danému bodu.  

Pán starosta vysvetľuje, že boli zvažované 3 možnosti : ZŠS, ZŠ s VJM, Kultúrny dom. Dodáva, 
že projekty sú bodovo hodnotené, a keďže ZŠS navštevuje viac deti rómskeho pôvodu, 
projekt bude ohodnotený vyšším počtom bodov, čiže je väčšia šanca, že obec v tejto výzve 
uspeje.  

Príchod Gejzu Milka o 16:20 hod. Počet prítomných poslancov je 7. 

Pán Marek Szabó Dózsa sa spytuje riaditeľky, či tento krok ovplyvní nejakým spôsobom 
činnosť školy, v čom spočíva jeho nevýhoda pre školu. Pani riaditeľka hovorí, že ona sa snaží 
o zachovanie existujúcich vecí. ZŠS disponuje multifunkčným ihriskom, ZŠM mala aspoň 
jedáleň. Vyjadruje obavu zo zatvorenia školy. Podľa Róberta Vajdu, obec sa vždy bude snažiť 
o zachovanie školy. Poznamenáva, že sa na to možno pozerať aj z tej druhej stránky, pretože 
ak by došlo k premiestneniu kuchyne, škola by mohla využiť uvoľnené priestory na iné účely. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus pripomína, že žiadosť o poskytnutie dotácie v rámi tejto výzvy 
su musí podať do konca marca, teda už nemáme čas na prepracovanie projektu. 

b) Pozvánka na Spomienkovú slávnosť na počesť 177. výročia maďarskej revolúcie v rokoch 
1848/49 a 75. výročia znovuzavedenia vzdelávania v maďarskom jazyku  
Mgr. Dávid Balázs srdečne pozýva každého na Spomienkovú slávnosť na počesť 177. výročia 
maďarskej revolúcie v rokoch 1848/49 a 75. výročia znovuzavedenia vzdelávania 
v maďarskom jazyku. Slávnosť sa uskutoční dňa 14.3.2025 o 14:30 hod. na cintoríne 
v Gemerskej Hôrke. 

c) Vyčistenie priestranstva pri železničnej stanici  
Pán PhDr. Alexander Ambrus upozorňuje na nutnosť vyčistenia priestranstva pri železničnej 
stanici a taktiež na potrebu umiestnenia smetnej nádoby v blízkosti parkoviska MG Spedition. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, pán starosta dáva o hlasovať o prijatí uznesenia nasledovne: 

- berie na vedomie vysvetlenia Mgr. Kristíny Nagyovej, riaditeľký ZŠ s VJM, Gemerská Hôrka 268, k 
žiadosti podanej dňa 07.03.2025, vo veci rozhodnutia obecného zastupiteľstva o preložení 
školskej kuchyne z maďarskej školy do slovenskej školy. 

- berie na vedomie informáciu Mgr. Dávida Balázsa o usporiadaní podujatia Spomienková slávnosť 
na počesť 177. výročia maďarskej revolúcie v rokoch 1848/49 a 75. výročia znovuzavedenia 
vzdelávania v maďarskom jazyku v obci Gemerská Hôrka dňa 14. marca 2025. 

- berie na vedomie návrh PhDr. Alexandra Ambrusa na vyčistenie priestranstva pri železničnej 
stanici a umiestnenie smetnej nádoby v blízkosti parkoviska, ktoré sa tu nachádza. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  7 PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala, 
Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   
Zdržal sa:  0  
Neprítomní:  0  

Starosta skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 8: Záver 

Nakoľko boli vyčerpané všetky body programu zasadnutia, pán starosta poďakoval prítomným za 
účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

V Gemerskej Hôrke, dňa 10.3.2025 

Zapísala :  

Ing. Eleonóra Iván  ......................................  

 

 .......................................................  

Gejza Milko 
starosta obce 

Overovatelia: 

Ing. Peter Gubala   .....................................   

Róbert Vajda   .....................................  

 

 


